

《单词百科:remodification是什么意思?remodification怎么发音?remodification的解释和用法》

英语单词remodification是什么意思?remodification怎么读?remodification怎么发音?简答网为您整理了remodification的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



remodification怎么读

remodification的读音:[ri:m d f 'ke n]

remodification的意思

1、n.重新修改，改造;

remodification的双语例句

1、 While catering to the audience, the film also has an effect of aesthetic guidance and remodification upon the audience.

但电影在迎合观众的同时，也对观众有着审美引导、审美改造的作用。

2、A theoretical analysis on the problems concerning the technological remodification of the timber relay yard in mountain forest area in the southwest of China

西南高山林区中转贮木场技术改造中有关问题的理论分析

3、The Application of Lower Lateral Cartilages Remodification in Augmentation Rhinoplasty

鼻翼软骨整形在隆鼻术中的应用

4、Conclusions: we believe the remodification of the lower lateral cartilages plays an important role in the operative procedure of tip refinements.

结论：认为鼻翼软骨重新塑形，在鼻下部美容手术中，起着重要的作用。

5、In this paper the coordination and remodification of poly-o-aminophenol (POAP) film are reported.

本文研究了聚邻氨基酚（POAP）膜的络合与再修饰。

6、The Tianma Mountain scenic spot of Yuelu Mountain scenic resort was researched in this paper, including the study on it original historical landscape situation and landscape resources before and after the remodification.

本文对岳麓山风景名胜区天马山景区进行调查研究，分别对其原历史风貌、改造前景观资源以及改造后的景观现状进行调查。

7、Objective To present scientific basis for the selection of the layer at nasal dorsum with the prosthesis inserted in during augmentation rhinoplasty. The Application of Lower Lateral Cartilages Remodification in Augmentation Rhinoplasty

比较鼻骨骨膜与鼻背深筋膜生物力学特性的差异，为隆鼻术选择适宜的假体置入层次选择提供科学依据。鼻翼软骨整形在隆鼻术中的应用

以上是简答网为您整理的remodification怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关于remodification的用法、remodification的释义、remodification的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/remodification>